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Zápisnica
zo 4. zasadnutia

finančno-hospodárskej komisie MsZ v Spišských Vlachoch, konaného dňa 10.09.2019

Prítomní:
predseda komisie: Ing. Juraj Jánošík
tajomník: Mgr. Viera Hanigovská
členovia komisie: PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Svetlana Kočišová ,

Mária Nemčíková, Ing. Michal Dzurila
Neprítomní ospravedlnení členovia: Jozef Lazor,
Ostatní prítomní: Ľubomír Fifik
Začiatok rokovania: 14:00 hod.
Ukončenie rokovania:16:30 hod.
Miesto: malá zasadačka MsÚ v Spišských Vlachoch

Program:
1. Otvorenie, schválenie programu
2. Monitorovacia správa za prvý polrok 2019
3. Zmena rozpočtu na rok 2019 rozpočtovým opatrením č. 2
4. Rôzne
5. Záver

1. Otvorenie, schválenie programu:
Zasadnutie finančnej komisie otvoril jej predseda Ing. Juraj Jánošík, ktorý privítal

všetkých prítomných, konštatoval, že zo 7 členov komisie sú prítomní šiesti a komisia
je uznášaniaschopná. Následne predseda komisie oboznámil prítomných s programom
zasadnutia. Všetci prítomní súhlasili s navrhnutým programom rokovania.

Za Proti Zdržali sa
5 0 0

2. Monitorovacia správa za prvý polrok 2019

Ing. Michal Dzurila podrobne oboznámil prítomných s čerpaním jednotlivých
rozpočtových položiek

- finančné a programové plnenie bežných a kapitálových príjmov a výdavkov
a finančných operácií príjmových a výdavkových za 1. polrok 2019,

- plnenie cieľov  a merateľných ukazovateľov za prvý polrok 2019.

Uznesenie komisie :
Finančno-hospodárska komisia odporúča mestskému zastupiteľstvu zobrať na

vedomie Monitorovaciu správu za prvý polrok 2019.

Za Proti Zdržali sa
5 0 0
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3. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2

Ing. Michal Dzurila oboznámil prítomných položkovite s návrhom zmeny rozpočtu
rozpočtovým opatrením č. 2. Po zodpovedaní otázok komisia pristúpila k hlasovaniu.

Uznesenie komisie :
Finančno-hospodárska komisia odporúča MsZ schváliť zmenu rozpočtu rozpočtovým
opatrením č. 2.

Za Proti Zdržali sa
5 0 0

4. Rôzne

PaedDr. Marcela Satmáryová oboznámila všetkých členov o potrebe montáže
podružných meračov elektrickej energie na bývalej STS pre jednotlivé kluby ako MŠK, THK,
motocross, holubári atď. K danému bodu sa rozvinula diskusia.

5. Záver
Predseda komisie sa poďakoval prítomným za účasť.

Zápis vyhotovený v Spišských Vlachoch dňa 16.09.2019

Zapísal: Mgr. Viera Hanigovská

Overil predseda komisie: Ing. Juraj Jánošík


